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Abstract (en)
The container has an inner recess fed through an aperture(8), in which the product, e.g. a lipstick or other cosmetic, can set after being poured in
liquid form. An applicator (4) with a holder (41) has a loop-shaped end which is inserted into the recess to retain the moulded product on its end,
while the recess is lined with a low-adhesion material, such as a polyacetal, polyethylene, polypropylene, PTFE or silicone rubber. The applicator (4)
is made from a relatively supple thermoplastic or elastomer material, such as polyethylene, polyester, polyurethane, nitrile or silicone. After filling, the
aperture (8) can be covered by a seal, e.g. showing the colour of the product inside.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un élément (1) pour le conditionnement et la présentation d'au moins un produit (P) pâteux, comprenant
un applicateur (4) muni d'un organe de préhension (41) et d'un moyen d'accrochage (7) du produit ; une enceinte (2) munie d'un logement (3)
communicant avec l'extérieur par une cheminée (6), l'applicateur (4) étant logé dans l'enceinte (2), de sorte que l'organe de préhension (41) peut
coulisser dans la cheminée (6), et que le moyen d'accrochage (7) noyé dans le produit (P) s'étend dans le logement (3) ; un moyen d'étanchéité
(5) situé dans la cheminée (6) pour assurer une étanchéité entre le logement (3) et l'extérieur. L'invention est également relative à un ensemble de
maquillage constitué de plusieurs éléments (1). <IMAGE>
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